
Интервју са Матијом Бартуњеком, школским гитаристом

Матија: Ми смо другари који, кад се договоримо, понесемо гитаре ушколу па свирамо, најчешће на великом одмору. Сваки слободантренутак који имамо ван часова користимо да вежбамо,па такопривучемо и публику. То су најчешће млађа деца, која и сама желе дапостану музичари, па нас питају колико дуго свирамо, ко нас је научио,дали би и они могли да покушају.
Новинарска секција: Да ли можеш да представиш и друге школскегитаристе?
Матија: Наравно. Моји другари су : Немања Стевановић 8/4, Лука Темов8/1, а ту су и две девојчице, Јована Пејовић 8/4 и Јелена Ергарац 5/4.Лука, Немања и ја са још неколико дечака свирамо и у бенду ,,Распадсистемa”. Нaш бенд можете чути и видети како свира у галерији ,,Траг ”.
Новинарска секција: Наш утисак је да је атмосфера у школи још бољаоткад ви свирате на ходнику и у пролазу. Како то успевате?
Матија: Ми радимо оно што волимо, а познато је да то доноси најбољерезултате. Свирамо рок, поп музику, домаћу и страну. Свирамо инекадашњи југословенски рок, и тако другој деци приближавамо некудобру музику за коју нису ни чули.
Новинарска секција: Хвала, Матија. Надам се да ће и друга деца кренутивашим стопама.


